
ZAPISNIK SA 22. SJEDNICE UO-a  SAMOSTALNOG  SINDIKATA RADNIKA u BHRT-u,   
održane 27.09. 2016. godine 

 
Prisutni: D. Smital; E. Čengić; N. Žuga; E. Fočo; S.Topalić; N. Čordalija; Dž. Kahrica; M. 
Grbo; D. Miljević; T. Maličbegović; N. Arnautović; B.Hamzagić; 
Odsutni: N. Hodžić; M. Baručija; M. K. Pašalić; G. Brkić;– opravdano  
O. Bukić - neopravdano 
 
Dnevni red: 
 
1. Usvajanje zapisnika sa 21. sjednice U.O. SSR u BHRT-u 
2. Aktuelna situacija u BHRT-u 
-  sastanak ITC-a kod gen. direktora 
3. Blagajnički izvjestaj za mjesec avgust 2016 
4. Izvjestaj BSO za avgust 2016 
5. Dodjela pomoći 
6. Razno.  
- rasvjeta na parkingu (predlagač E. Čengić) 
- smrtovnice (predlagač E. Čengić) 
- sindikalna kafe-kuhinja (predlagači Dž. Kahrica, E. Čengić) 
 
 
AD 1 D. Smital je pročitao dnevni red koji je jednoglasno usvojen, te se prešlo na analizu 
zapisnika sa 21. sjednice koji je takođe jednoglasno usvojen. 
 
AD 2 D. Smital je upoznao prisutne o sastancima koje je rukovodstvo sindikata održalo:  
 
08.09.2016. godine 
Prisutni: E.Heto, Dž.Kahrica, E.Čengić 
Direktor Heto je upoznat sa problemima u i oko RTV Doma a koji se tiču radnika BHRT-a. i 
njihove imovine. 
Još jednom je pokazan interes za rješavanje problema parkinga za bicikla što je i direktor 
Imovine podržao i obećao da će učiniti sve što je u njegovoj moći da se taj problem riješi. 
Predloženo je rješavanje putarine za vozila BHRT-a na službenom putu u vidu kupovine 
usluge ACC čime bi firma uštedila na putarini, gorivu ali i na samom „habanju“ vozila. 
Postavljeno je pitanje kuhinje na sedmom spratu i direktor nas je uputio na vlasnika restorana 
sa kojim je BHRT potpisao ugovor, a koji ne koristi kuhinju na sedmom spratu. 
 
14.09.2016. godine 
Prisutni: B.Karamehmedović, Vesna Marković-Čebo, D.Smital, Dž.Kahrica, E.Čengić 
Sindikat je tada obaviješten da se vrši prikupljanje novca za uplatu duga Zdravstvenom 
osiguranju, uplatu rate za dug prema UEFA-i  kao i za isplatu plaće za avgust mjesec 2016.  
Zbog učestalih povećanih bolovanja uposlenika, gen.direktor je obavjestio sindikat da će 
tražiti provjeru istih kod doktorice u RTV Domu kao i kod Doma zdravlja Željezničar. 
Generalni direktor je na prijedlog sindikata zatražio od pravnice da se napravi odluka vezana 
za službena putovanja, kako bi se rješili svi problemi vezani za organizaciju i realizaciju 
službenih putovanja radnika BHRT-a. Odluka će biti cirkularno prosljeđena svim urednicima, 
producentima i organizatorima. 
 
 



27.09.2016.godine 
Prisutni: B.Karamehmedović, S.Topalić, D.Smital, Dž.Kahrica i E.Čengić 
Razgovaralo se o isplati plate za 08.2016. koja će biti isplaćena do kraja mjeseca. Direktor je 
upoznao rukovodstvo sindikata da bi prvi nacrt reorganizacije uskoro trebao biti predstavljen 
UO BHRT-a i da će ga odmah nakon toga dostaviti SSR u BHRT-u. 
Rukovodstvo sindikata je izvjestilo direktora da se još uvijek nije riješio problem o 
izmještanju parkinga za bicikle a za koji je generalni direktor dao svoju saglasnost na 
posljednjem sastanku, te su istakli prijedlog A.Lihića da se izmjesti na lijevu stranu ispred 
ulaza te da se postavi kamera  kako bi se na taj način osigurao nadzor istih. 
Na pitanje rukovodstva sindikata za rješavanje parkinga za uposlenike, Generalni direktor je 
istakao da se čeka regulacioni plan u kojem je predviđeno da će se na prostoru gdje je naš 
parking praviti kongresni centar.  Tek tada će se moći poduzimati daljnje aktivnosti vezane za 
parking uposlenih u RTV domu. 
Što se tiče sastanka sa šefovima ITC-a, a koji je već trebao da se održi, dogovoreno je da se 
novi zakaže izmedju 10. i 14. 10. 2016.  
 
Za ovaj sastanak kolega iz ITC-a koji će prisustvovati sastanku, UO Sindikata je donio 
jednoglasno odluku da se za iste isplate troškovi službenog puta. 
 
AD 3 Blagajnički izvještaj je primljen k znanju. 
 
AD 4 Izvještaj o poslovanju sa BSO je primljen k znanju. 
 
AD 5 Na ovoj sjednici je podijeljena pomoć za sljedeće članove: Mirsada Gazibara – 150; 
Kadira Solak – 150; Nurudin Handžić – 200; Hariz Podgorica – 100 i Sevda Curo – 500, 
kao i 3 poklon bona za baby-opremu za: Daria Nuhanovića, Sanina Vilu i Edina Kušundžiju u 
ukupnom iznosu od 600 KM. Odluka je donesena jednoglasno. 
 
AD 6 E. Čengić i Dž. Kahrica su upoznali prisutne o rješavanju problema rasvjete na parkingu 
i pohvalili kolege iz Sektora Imovina, Odsjek elektroenergetika (održavanje)  koji su do same 
sjednice UO u roku od 24 sata riješili gore pomenuti problem, odnosno osposobili rasvjetu. 
 
Jednoglasno je usvojena odluka da SSR U BHRT-u, za svoje članove, objavi posljednji 
pozdrav u dnevnim novinama u slučaju smrti, u iznosu do 50,00 KM. 
 
Dogovoreno je da se provjere zakonski okviri o preuzimanju kafe kuhinja na VII spratu i 
dužnoj zgradi kako bi se eventualno SSR u BHRT-u angažovao oko otvaranja istih.  
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